

马来西亚-中国国际贸易培训有限公司是第一家,也是目前唯一一家在马来西亚注册的,专业从事针对如何把商品出口到中国的培训机构,近年来,该培训公司的工作开展得到了中国检验认证集团马来西亚有限公司(CCIC)、马中贸易促进会等多家商会及公会的支持与赏识,同时也在中国建立拥有了一支高素质的专业师资队伍。

中国与东盟是自贸协定区域国,贸易额逐年攀升,但目前约束贸易发展的主要风险或障碍是对中国的贸易程序,相关的检验检疫、海关等法律法规、技术质量标准了解不透,把握不准,所以造成了马来西亚许多商家不知自己的商品是否能出口到中国,获得什么条件后才能顺利出口到中国,具体的贸易操作程序又如何等等,就此问题马来西亚-中国国际贸易培训有限公司将会对症下药,教会您如何轻松地把您的商品营销在中国市场。

1. 专业性强

培训课程设有水果类、食品及休闲食品类、化妆及 保健品类、水产品类以及新型贸易方式,如电商、 跨境电商。

2. 专业的师资力量强

所聘老师均是从事多年检验检疫、海关及国际贸易 工作、具有丰富经验的专家教授、知名企业专家。

培训内容务实性强

3. <mark>老师均以务实的</mark>贸易操作实战经验进行讲学,讲解 实际操作典型案例,能使您感觉亲临其境,得到举 一反三的学习效果。

培训的目的性强

4. 培训内容的设置针对了相关法律法规、技术质量标准、贸易操作程序、典型案例等,学后定使您眼前一亮,原来如此容易的感觉!

后续服务性强

5. 通过培训的学员,在今后的贸易过程中,如遇相关问题,该公司将会继续帮助解答或协助解决问题, 秉承"一次入门,互助永远"。

联絡方式: MC Trading Academy Sdn. Bhd. 马来西亚-中国国际贸易培训有限公司 (Company No. 1222929-V)

> mctacademy2017@gmail.com Tel: 012-6965700 (Mr. Enson)



MC Trading Academy Sdn. Bhd. is the first and only one company registered in Malaysia specialized in providing training and guidelines of how to export goods to China. The objective of setting up the company has been highly recognized and support by CCIC Malaysia Commodities Inspection Sdn. Bhd. (CCIC Malaysia), Malaysia-China Trade Promotion Association and other Chamber of Commerce in Malaysia. The training and guidelines will be carried out by a team of professional lecturers from China.

China and ASEAN are FTA countries, the trade volume is on the rising trend from year to year. However, there are few risks and obstacles regarding the trade development which mainly due to the complicity of trade procedures, relevant inspection, custom clearance, and the laws and regulations. The main objective of this training and guidelines provided is to focus on the requirement, specification, trade procedures for their goods can be successfully exported to China. MC Trading Academy Sdn. Bhd. is the right and only channel which will guide you how to export and market your merchandise in China.

The Features of Company:

1. Specialization

Specialized in agriculture (fruits, foods and snacks), cosmetic, health care, and aquatic products. New trade method such as cross border E-commerce.

2. Professionalism

All lecturers are professional and have many years of experience. They are from relevant industry such as inspection, quarantine, custom and international trade procedures and well-known business experts.

3. Practical and Pragmatic Training Approach

Lecturers apply pragmatic training approach to guide you and technical explanation of actual operation. It gives you the best learning environment practically and technically.

4. Focusing on Achieve the Goal

Teaching materials are focus on relevant laws and regulations, technical and quality standards, trade procedures and case study.

5. After Training Support

Support will be provided after the training.

Contact Details: MC Trading Academy Sdn. Bhd. 马来西亚-中国国际贸易培训有限公司 (Company No. 1222929-V)

> mctacademy2017@gmail.com Tel: 012-6965700 (Mr. Enson)